
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 5. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 297
Vil ministeren oplyse, om man som kommune kan nedlægge tomrør ved gra-
vearbejde uden at forholde sig til, om der på markedsvilkår er etableret bred-
båndsløsninger til borgerne i området, herunder om dette er tilfældet for Balle-
rup Kommune, der har taget initiativ til at få gravet en masse tomrør til fiber
ned i jorden i forbindelse med etablering af ny vejbelysning, som det fremgår
af Ballerup Kommunes hjemmeside: https://ballerup.dk/borger/trafik/fakta-om-
bredbaandsprojektet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Gaardsted (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karin.Gaardsted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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